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College of Agriculture and Natural Resources
Grant Application
For Encouraging
Foreign Researcher and
Postdoctoral Research Fellow
農資學院獎勵聘任外籍研究人員及博士後研究人員
申請資料




















	申請人/計畫主持人Applicant/
	：
	           (full name)           
    (Dep. or Unit/position title)    

	Principal Investigator
	
	







農資學院獎勵聘任外籍研究人員及博士後研究人員申請書
College of Agriculture and Natural Resource Grant Application Form
Cover Sheet 
For Encouraging
Foreign University Researcher and 
Post-doctoral Research Fellow
備註Note: 外籍研究人員及博士後研究人員之申請，由計畫主持人於各計畫核定通知後提出，經本院相關會議審查相關文件後核定辦理獎勵。
This Application form should be submitted with approved project proposal. All the application will be reviewed by college official meeting for grant approved. 

	申請人
Applicant/
Principal Investigator
(計畫主持人)
	姓名
Name
	
	聯絡方式
Contact Information
	(O)

	
	系所
Department
	
	
	行動電話：
(Mobile)

	
	職稱
Title
	
	
	郵件：
E-mail

	受延攬人姓名
Full Name 
(Foreign Research or Postdoctoral Researcher)
	中文姓名
Chinese Name 
	
	聯絡方式
Contact Information
	(O)

	
	英文姓名
English Name
	
	
	(H)

	
	系所/單位
 Department or Unit
	
	
	行動電話：
(Mobile)

	
	國籍
Nationality
	
	
	郵件：
E-mail

	
	統一證號
UI No.
	
	護照號碼
Passport No.
	

	
	性別
Sex
	□男 Male
□女 Female
	
	

	計畫名稱
Project Title
	

	計畫編號
Project Number
	

	計畫期程
During Project
	自　　　年(西元)　　月　　日　至　　　　年(西元)　　月　　日
From YYYY  /  MM  / DD  to  YYYY  /  MM  / DD

	延攬期間
During Recruiting
	自　　　年(西元)　　月　　日　至　　　　年(西元)　　月　　日
From YYYY  /  MM  / DD  to  YYYY  /  MM  / DD

	申請文件：
另請檢附右列文件裝訂成冊(一份)及電子檔 (一份)隨同本申請表送至本院申請
	1. 計畫書封面及核定通知影本
2. 研究計畫主持人之研究計畫書(精簡版)或中英文計畫摘要
3. 優秀研究人員及博士後研究人員之具體工作計畫、學經歷證明文件、研究成果(含論文發表、計畫參與及其他相關成果等)與論文IF以及ranking證明
4. 其他有助審查之資料（請檢附著作目錄表及獲獎證明等）
（以上各件每份請依編號順序以浮籤標記，由上而下，整理齊全）

	Application item：
Please provide ONE hard copy of each item, and ONE electronic file (PDF format)
Please hand in paper items to college office, and send the electronic file to canr@dragon.nchu.edu.tw
	1. (Annex 3)Project Proposal cover page and copy of project approved notification.
2. (Annex 3)Research proposal abstract (Chinese and English)
3. (Annex 3)Research Fellow or Postdoctoral researchers' action plan, work experienced/title approved document (optional if direct enrollments), graduation certificate, and Outstanding research achievements, Degree or work experience supporting documents (Certificate of Degree / Diploma, etc.).
4. Academic Work List for Foreign Researcher and Postdoctoral Research Fellow(Annex 4).
5. Other supporting documents (publications or awards, etc.)
Please prepare above items in order with proper labels

	申請人簽章
Applicant Signature
	
	日期(西元)
Date (yyyy/mm/dd)
	

	單位主管簽章
Unit Head Signature
	
	日期(西元)
Date (yyyy/mm/dd)
	



附件1
Annex 1


1


外籍研究人員及博士後研究人員個人資料表
Foreign Research and Postdoctoral Fellow 
 Application Form 
	姓名
Full Name
	
	填表日期(西元年/月/日)：YYYY　/MM  / DD
Application date 

	1、 主要學歷（由最高學歷依次填寫，若仍在學者，請在學位欄填「肄業」）
I. Academic Degree (Please list from the latest; if studying at the moment, please fill-in with NOW)

	學校名稱
Name of School
	國別
Country
	主修學門系所
Major Department
	學位
Degree
	起訖年月(西元年/月)
Time Period

	
	
	
	
	自   /   至   /
From YYYY/MM/ DD
To YYYY/MM/ DD

	
	
	
	
	自   /   至   /
From YYYY/MM/ DD
To YYYY/MM/ DD

	
	
	
	
	自   /   至   /
From YYYY/MM/ DD
To YYYY/MM/ DD

	二、現職及與專長相關之經歷 指與研究相關之專任職務
（請依任職之時間先後順序由最近者往前追溯）
II. Current position, work experiences and career position (Please list from the latest; if studying at the moment, please fill-in with NOW)

	服務機構
University/
Institution/Company 
	服務部門/系所
Unit/Department
	職稱
Position/Titile
	起訖年月(西元年/月)
Time Period

	現職：
Current：
	
	
	自     /     至     /     
From YYYY/MM/ DD
To YYYY/MM/ DD

	經歷：
Experiencs：
	
	
	自     /     至     /     
From YYYY/MM/ DD
To YYYY/MM/ DD

	
	
	
	自     /     至     /     
From YYYY/MM/ DD
To YYYY/MM/ DD

	3、 專長（請自行填寫與研究方向有關之學門及次領域名稱）
III. Professions and Skills (Academic Fields or related )

	1.
	2.
	3.
	4.

	4、 研發成果資料 (含專利、技術移轉等)
VI.   Most Impressive Research and Development Result (including Patents and Technology Transfer)

	1.
	技術/創作名稱
Name of Technics
	

	
	發明人/創作人
Inventor/Creator
	

	
	專利或技轉
編號
Patent No. or Technology Transfer
	

	
	技術說明
（中文100字內）
Description
(within 200 characters)
	

	5、 著作目錄：(請使用附件四一覽表) Please fill in information below with Academic Work List for Foreign Researcher and Postdoctoral Research Fellow(Annex 4)

	（1） 請詳列個人最近五年內（此段期間曾生產、請育嬰假或生產並請育嬰假者，得延長至七年內，但須檢附相關證明文件）發表之學術性著作，包括：期刊論文、專書及專書論文、研討會論文、技術報告及其他等，並請依各類著作之重要性自行排列先後順序。
Please detailed list published academic publications in last 5 years, including journals, research monographs, thesis (books), conference assay, technical reports and so on. Please list by catalog in order of importance. 
（2） 各類著作請按發表時間先後順序填寫。各項著作請依作者姓名（按原出版之次序）、出版年、月份、題目、期刊名稱（專書出版社）、起迄頁數之順序填寫，被接受刊登尚未正式出版者請附被接受函。
Please list out publication in order of time. Please provide information of each publication in order of authors (follow author list orders in the published version), published year/month, published title, published journal (or monographs published company), pages number. If the approved submission is not published yet, please attach the Submission Accepted Notification Letter.
（3） 若期刊屬於SCI、EI、SSCI等時，請註明；若著作係經由科技部補助之研究計畫所產生，請於最後填入相關之科技部計畫編號。
Please make a footnote if the Journals belong to either SCI, EI, SSCI. If the publications are subsided by any Minister Department, please fill-in the project number.
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一、計畫書封面及核定通知影本
1.	Project Proposal cover page and copy of project approved notification





二、計畫主持人之研究計畫書（精簡版）或中／英文計畫摘要(以一頁為限)
2.  Research proposal abstract (Chinese and English) within ONE page.





三、優秀博士後研究人員之具體工作計畫(以一頁為限)
3.	Research or Postdoctoral Fellow researchers' action plan, work experienced/title approved document (optional if direct enrollments), graduation certificate, and Outstanding research achievements. Within ONE page.






